

Press Release

Council of Europe Press Division

Ref: 348b07

Tel: +33 (0)3 88 41 25 60

Fax: +33 (0)3 88 41 39 11

pressunit@coe.int

internet: www.coe.int/press



47 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Deputy Secretary General to meet German Justice Minister

Strasbourg, 29.05.2007 – Co-operation on legal matters between the Council of Europe and the European Union and between the Council of Europe and Germany will be on the agenda of the meeting between Council of Europe Deputy Secretary General Maud de Boer-Buquicchio and German Justice Minister Brigitte Zypries on Wednesday 30 May in Bremen (Germany).

The meeting will take place in the framework of a conference on "E-justice" being organised by the Federal Ministry of Justice and the Justice Ministries of the Länder from 29 to 31 May in Bremen. Ms de Boer-Buquicchio will attend the opening of the conference alongside Ms Zypries on Wednesday 30 May, from 9 a.m. onwards (Hôtel Maritim Bremen, Hollerallee 99).

Internet co-operation between the different judicial systems, computerised communication between countries, the exchange of information between national criminal records offices and model procedures to achieve standardisation at the European level will be the main topics addressed at the conference, in which the Council of Europe's European Commission for the Efficiency of Justice (CEPEJ) is actively involved.

For more information about the conference, see www.e-justice2007.de.

La Secrétaire Générale Adjointe rencontre la Ministre allemande de la Justice

Strasbourg, 29.05.2007 – La coopération dans le domaine juridique entre le Conseil de l'Europe et l'Union européenne, ainsi qu'entre le Conseil de l'Europe et l'Allemagne seront à l'ordre du jour de l'entretien qu'auront la Secrétaire Générale adjointe du Conseil de l'Europe, Maud de Boer-Buquicchio, et la Ministre allemande de la Justice, Brigitte Zypries, le mercredi 30 mai à Brême (Allemagne).

La rencontre aura lieu dans le cadre de la conférence organisée sur le thème « Work on e-justice » par le Ministère fédéral de la Justice et les ministères de la justice des Länder du 29 au 31 mai à Brême. Mme de Boer-Buquicchio participera à l'ouverture de la conférence aux côtés de Mme Zypries le mercredi 30 mai, à partir de 09h00 (Hôtel Maritim Bremen, Hollerallee 99).

Le portail juridique en tant que lien entre différents systèmes judiciaires, la communication informatisée transfrontalière entre les parties, l'échange d'information entre des casiers judiciaires nationaux ainsi que les procédés modèles en vue d'une standardisation au niveau européen seront les principaux thèmes développés lors de cette conférence, à laquelle est associée la Commission européenne pour l'efficacité de la justice (CEPEJ) du Conseil de l'Europe.

Pour plus d'informations sur la conférence, voir www.e-justice2007.de.

To receive our press releases by e-mail, contact : Council.of.Europe.Press@coe.int

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 47 member states.